
Zápis č. 17 
 
o schůzi SR o.s. Bráničánek konané dne 18.5.2010 od 18:00h v salonku restaurace U Kališů. 
 
Přítomni:  Černý Jan, Plačková Hana, Havlová Eva, Krutiš Libor, Dužíková Petra, 

Svobodová Lenka, Zaplatílková Hana, Pirožková Jana, Martin Zaplatílek . 
 
1) Zahájení 
 
Předseda Jan Černý zahájil schůzi SR s následujícím programem:

1. Zahájení 
2. Ženáčské hody 
3. Dětský den 
4. Dětské hřiště 
5. Volné návrhy 

 
2 ) Zprávy činovníků 
Předseda Jan Černý stručně zhodnotil Pálení čaroděnic a sdělil, že výbor oddílu kopané  
projednával na své schůzi návrh pořádati v příštím roce Pálení čarodějnic s hudbou 
a výčepem. Naše Pálení čarodějnic se zakončením na sokolovně to zřejmě nenaruší, neboť 
naše akce skončila v letošním roce před 20h. Naopak to může být pro nás výhodné z hlediska 
chystání vatry i následného úklidu prostoru. 
Předseda dále sdělil, že se konala schůzka s paní ředitelkou ZŠ ohledně připravovaného 
rozšíření sociálního zázemí v MŠ. Jednatelka Hana Plačková podrobně vysvětlila důvody, pro 
které je nutné soc. zázemí rozšířit i možnosti a rozsah spoupráce, kterou jsme jako sdružení 
nabídli. 
 
3 ) Ženáčské hody 
 
Předseda Jan Černý shrnul stav příprav na hody a co vše již máme zajištěno. K diskusi 
a rozhodnutí přednesl návrh, vybírat na hodech pod májí celodenní vstupné ve výši 70 Kč. 
Jednatelka Hana Plačková návrh podrobně vysvětlila a uvedla i zkušenosti z předchozích let, 
kdy hody pořádaly jiné spolky v obci. Po kratší diskusi ohledně výše vstupného, usneseno 
stanoviti celodenní vstupné ve výši 70 Kč. Na pozvánkách, které budeme roznášet po domech 
lidem, zdůrazníme, že zisk z hodů bude použit na výstavbu veřejného dětského hřiště. 
Pokladna bude jen jedna, výrazně označena a taktéž opatřena informacemi ohledně hřiště.  
Dále rozhodnuto zakoupit 60 kg masa, které jako maso v kotlíku připraví pan Jan Knotek. 
V potravinách u paní Brustmannové koupíme chleba, feferonky, okurky, hořčice, křen apod. 
Předseda zajistí obsazení výčepu, kam je potřeba 8 lidí (4 odpoledne, 4 večer). 
Dále usnesedno, že každý člen sdružení dá do tomboly nějakou drobnou výhru. Ceny do 
tomboly přinést k Zaplatílkům na potok v úterý 15. června 2010 od 18 do 20 – popsané od koho 
dar je.   
Připravíme pozvánku na hody (pro doc. Ing. arch. Havliše viz. bod 5) 
 
4 ) Dětský den  
Předseda sděluje, že na Dětském dni, který se koná 30.5.2010 budeme zajišťovat nefotbalová 
stanoviště. V diskusi usneseno zajistit stanoviště s těmito disciplínami: 
 

1. hlavolam 1 – půjčíme od Františka Křečka 
2. hlavolam 2 – půjčíme od Františka Křečka 



3. hokejista – poskytnou Zaplatílkovi  
4. tunel – půjčíme ze Sokola 
5. slalom se lžičkou  – půjčíme ze Sokola 
6. házení kroužků – půjčíme ze Sokola 
7. udice s háčkem – vyrobí Jan Černý 
8. skákání v pytli – pytel zajistíme  
9. hořící domeček – zkusíme zajistit o Miroslava Brázdy 
10. chůdy – od Zdeňka Pikuly 
11. hod na cíl různým míčem – půjčíme ze Sokola 
12. puzzle – vytvoří Hana Plačková 

 
Předseda nachystá papíry se seznamem stanovišť pro děti na razítka. Předseda zjistí, jestli 
bonbony a drobné dárkové předměty (např. tetovačky) zajistíme my nebo oddíl kopané. 
Předseda zajistí obsazení stanovišť dozorem, na každé stanoviště 1 - 2 lidé. 
 
5) Dětské hřiště 
Předseda sdělil, že bychom měli pokročit v přípravách realizace dětského hřiště a vybrat 
několik firem, které oslovíme a požádáme je o předložení nabídek. Jednatelku Hanu 
Plačkovou již oslovila jedna firma z Kuřimi, která si nás pravděpodobně našla na internetu. 
K tomu Hana Plačková uvedla bližší podrobnosti. Nechala vypracovat návrh v cenové relaci 
100 tisíc a 200 tisíc Kč, který jsme již obdrželi.  
Předseda vyzval přítomné, aby jemu nebo Haně Plačkové poslali jména firem, jejichž hřiště se 
jim líbí. Tyto firmy pak jednatelka nebo předseda osloví se stejnou nabídkou, tedy návrh na 
hřiště v cenové relaci 100 a 200 tisíc Kč, určeno pro děti ve věku 1 – 12 let. 
V diskusi navrženo zjistit jména firem, které realizovaly hřiště v obcích Kupařovice, 
Vedrovice a Trboušany a tyto firmy oslovit také. 
 
6) Volné návrhy 
Zaplatílková Hana podala podrobné informace ohledně návštěvy doc. Ing. arch. Havliše ze 
které vyplynuly možnosti urbanistická studie oblasti na potoku ale i celé obce. Dále navrhla 
přítomným, aby se podívali na interntu na projekty, na kterých se doc. Havliš podílel. (do  
“google.com“ zadat doc. Karel Havliš projekty) 
 
Dalšího již nebylo. 
 
Schůzi ukončil předseda sdružení v 20:15. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  
 
 


